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Projekt protokołu nr LXII/23 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 28 września 2023 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 20:40. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, poinformował, że 

obrady są prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 

radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: 

Pana Tomasza Kostusia – posła na Sejm VIII i IX kadencji, 

Nauczycieli mianowanych wraz ze swoimi dyrektorami, 

Panią Paulinę Stopkę - Kierownika Działu Obsługi Sektora Publicznego ze spółki REFUNDA 

Maciocha i Wspólnicy, 

Panią Hannę Sterniuk-Mościcką - Głównego Specjalistę i Koordynatora  Opolskiego Ośrodka 

Badań Regionalnych Urzędu Statystycznego w Opolu, 

Panią Annę Buczkowską – Specjalistę Służby Leśnej, 

Pana Pawła Hajduka - Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn.  

 

Przed przystąpieniem do ogłoszenia zmian do porządku obrad odbyło się ślubowanie 

nauczycieli mianowanych. 

Następnie po krótkiej przerwie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad trzech 

dodatkowych projektów uchwał.  

Głosowano poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniosku o uznanie dębu 

szypułkowego za pomnik przyrody (wniosek mieszkańca):  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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Głosowano poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniosku o uznanie dębu 

szypułkowego za pomnik przyrody (wniosek Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków): 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

Głosowano poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniosku o 

przywrócenie kursowania linii nr 6 na trasie między osiedlem Rogi a osiedlem Południe:  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

Porządek obrad LXII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie nauczycieli mianowanych. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/23 z sesji Rady Miasta z 31 sierpnia 2023 r.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn dotycząca planowanego wyrębu  

w Kędzierzynie-Koźlu i okolicach.  
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7. System monitorowania usług publicznych - informacja Urzędu Statystycznego w Opolu. 

8. Informacja o działalności miejskich spółek. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2023-2032”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg powiatowych: ul. 

Gazowej (droga nr 2044 O) na odcinku od skrzyżowania z ul. Piastowską do 

skrzyżowania z ul. Ignacego Łukasiewicza i ul. Królowej Jadwigi (droga nr 2051 O) na 

odcinku od skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania z ul. Bolesława 

Krzywoustego w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych oraz 

ustalenia przebiegu dróg gminnych stanowiących  ul. Gazową i ul. Królowej Jadwigi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny w rejonie ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i 

Przyjaźni. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle  

położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Walerego Wróblewskiego  

i Kanału Gliwickiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

położonych w Kędzierzynie-Koźlu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody 

(wniosek mieszkańca). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody 

(wniosek Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przywrócenie kursowania linii nr 6 na trasie 

między osiedlem Rogi a osiedlem Południe. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników sądowych na kadencję 

2024-2027. 

21. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad. 

 

2. Ślubowanie nauczycieli mianowanych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski odczytał rotę ślubowania, a obecni 

nauczyciele wypowiedzieli słowo „ślubuję”. Następnie wręczono nauczycielom akt 

mianowania.  

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad prowadzący obrady 

poinformował, że pan poseł Tomasz Kostuś, na podstawie ustawy o wykonywaniu mandatu 

posła i senatora, zwrócił się z prośbą o udzielenie głosu na sesji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle.  
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Tomasz Kostuś zaapelował do radnych o rozważenie możliwości włączenia do porządku 

obrad kolejnej sesji Rady Miasta punktu dotyczącego sytuacji w grupie Azoty ze 

szczególnym uwzględnieniem konsekwencji dla Zakładów Azotowych Kędzierzyn-Koźle w 

przypadku scenariusza, w którym Zakłady Azotowe w Puławach zostają włączone do grupy 

Orlen.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/23 z sesji Rady Miasta z 31 sierpnia 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LXI/23 z sesji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 31 sierpnia 2023 r.: 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

Prowadzący obrady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 1 do 27 września 2023 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.8.2023 r. z dnia 20 września oraz z dnia 27 września 2023 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 20 września). 

6. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn dotycząca planowanego wyrębu w 

Kędzierzynie-Koźlu i okolicach. 

Nadleśniczy Paweł Hajduk przedstawił prezentację na temat gospodarki leśnej i działań 

prowadzonych przez Nadleśnictwo Kędzierzyn.   

Ireneusz Wiśniewski zwrócił się z pytaniem w jaki sposób są robione wycinki drzew, czy 

zostaje ogołocony cały pas ziemi, czy jest wycinane co drugie drzewo.  
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Nadleśniczy wyjaśnił, że są różne formy przebudowy drzewostanu, co jest nazywane rębnią, 

czasami są wycinane małe fragmenty, czasem muszą być większe np. w przypadku starych 

sosen 70-80 letnich, które za 20-30 lat się rozpadną. Są też wykonywane zabiegi trzebieżowe, 

wtedy usuwany jest nadmiar drzew poprawiając warunki wzrostu i rozwoju pozostałym. 

Hania Białas zapytała, czy Nadleśnictwo dysponuje mapą określającą zakres prac, wycinek, 

trzebieży itp. wokół Kędzierzyna-Koźla.  

Nadleśniczy potwierdził, że dysponują taką mapą, jest dostępna na stronie nadleśnictwa w 

Planie Urządzania Lasu (PUL).  

Hania Białas zwróciła uwagę, że odczytała z tej mapy, że las pomiędzy osiedlem Piastów-

Powstańców Śląskich a osiedlem Azoty prawie całkowicie zniknie.  

Nadleśniczy zapewnił, że las nie zniknie. Tak jak wspomniał w prezentacji średnio rocznie w 

terenach wokół miasta przebudowywane będzie 5,91 ha lasu różnymi sposobami.  

Hanna Białas zapytała o procentową wycinkę lasu pomiędzy osiedlem Piastów-Powstańców 

Śląskich a Zakładami Azotowymi. 

Tomasz Hajduk odpowiedział, że ok. 15% przebudowy, to nie będą wycinki. 

Hanna Białas zapytała dlaczego tego procesu przebudowy nie robiło się przez lata i teraz jest 

on tak widoczny. Zwróciła uwagę na zawalone drewnem porty co powoduje niepokój 

mieszkańców. Zapytała jaki procent zysku ze sprzedaży drewna jest przeznaczony na ochronę 

przyrody.  

Nadleśniczy poinformował, że sporo środków jest przeznaczonych na ochronę przyrody w 

rozumieniu patrolowania lasów przeciwpożarowo. 

Hanna Białas zapytała o obszar lasu na Żabieńcu, który został przycięty i zauważyła, że 

zostały wycięte piękne okazy drzew. 

Nadleśniczy wyjaśnił, że priorytetem do wycięcia są martwe drzewa, ale nie wszystkie, cześć 

martwego drewna jest zostawiona, do czego obliguje ustawa, aby tam się rozwijały 

pożyteczne gatunki owadów. Dodał, że oprócz usuwania chorych drzew trzeba usuwać część 

zdrowych aby wzmocnić te pozostałe.  

Hanna Białas zwróciła uwagę, że po wycinkach w lesie zostaje bałagan i są trudności z 

przejściem i spacerowaniem.  

Nadleśniczy wyjaśnił, że te tereny są oznakowane i wyłączone z ruchu turystycznego, gałęzie 

są celowo zostawiane, aby mogły się rozłożyć i wzbogacić glebę.  

Hanna Białas zwróciła uwagę, że wrażliwość mieszkańców Kędzierzyna-Koźla jest większa, 

ponieważ mieszkają w bardzo zanieczyszczonym chemicznie mieście.  

Ewa Czubek przygotowała wspomnianą przez przedmówczynię mapę, która została 

wyświetlona na ekranie ściennym. Obszary na mapie zaznaczone na czerwono są to lasy, 

które według PUL na lata 2021-2030 zostaną wycięte w całości lub częściowo. W pasie lasu 
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przy osiedlach Śródmieście i Piastów-Powstańców Śląskich zostały wyznaczone pododdziały, 

w pierwszym od lewej pododdziale zaplanowano wycinkę 30% dojrzałych drzew na całej 

powierzchni w ramach rębni stopniowej. Na pozostałych pododdziałach zaplanowano 

wycinkę większości drzew na dużej powierzchni w ramach rębni zupełnej. Podkreśliła, że ta 

mapa wygląda zatrważająco.  

Nadleśniczy stwierdził, że jest to mapa wszystkich cięć jakie będą wykonywane, nie tylko 

rębni. Niestety na tej mapie nie są rozróżnione cięcia.  

Ewa Czubek podkreśliła, że jest tam zaznaczona rębnia zupełna co da się zauważyć jadąc z 

osiedla Azoty do Kędzierzyna. Dla mieszkańców najważniejsze są lasy przy swoich osiedlach 

i w tych lasach dostrzegają niepokojące działania. Dlatego strona społeczna wystąpiła z 

petycją, którą do tej pory podpisało ok. 250 osób. Zdaniem mieszkańców te obszary powinny 

być wycinane bardziej stopniowo, żeby ten las zdążył przyrastać.  

Nadleśniczy zapewnił, że będzie to przebudowa stopniowa, podkreślił, że był czas na 

konsultacje społeczne, które trwały trzy lata i nikt się nie pojawił ze strony społecznej. W tej 

chwili jest plan zatwierdzony i wszelkie zmiany są trudne do zrobienia. Niektóre decyzje są 

niezależne od nadleśnictwa. Można niektóre cięcia przesunąć w czasie, ale jest to niezbędne 

do zrobienia.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że należałoby przygotować przejrzystą dobrze 

zrobioną mapę, ponieważ z tej przedstawionej wynika, że w ciągu 5 lat nastąpi 50% wycinki 

drzewostanu.  

Ewa Czubek zapytała, które sugestie strony społecznej zostały uwzględnione.  

Paweł Hajduk poinformował, że była sugestia, aby w obrębie osiedla Piastów-Powstańców 

Śląskich zostawić strefę buforową. Zostawiono tam strefę 70 m od osiedla, cięcia miały być 

bliżej prowadzone. Była również sugestia, aby posadzić więcej gatunków liściastych, zostały 

posadzone maksymalnie na ile jest to możliwe.  

Fabian Pszon podzielił się opinią, że wszelkie negocjacje opóźniają proces wyznaczony przez 

Nadleśnictwo, którego celem jest silny las. Podkreślił, że na prezentacji zostało dokładnie 

pokazane jakie są zagrożenia dla drzew, mieszkańcom nie potrzebne są chore drzewa, które i 

tak niedługo obumrą.  Jego zdaniem nie powinno się ingerować w Plan Urządzania Lasu, co 

podważa kompetencje ludzi, którzy się na tym znają i korzystają z najnowszych badań na ten 

temat.  

Nadleśniczy poinformował, że najnowsze badania pokazują, że w powietrzu znajduje się 

coraz więcej azotu, drzewa za szybko przyrastają i szybko się starzeją. Podkreślił, że Lasy 

Państwowe mają prawie stuletnie doświadczenie.  

Ewa Czubek zaznaczyła, że rozmowa dotyczy lasów przy osiedlach, jej zdaniem mieszkańcy 

maja swoje racje, są obserwatorami bo często przebywają w lesie. Według PUL mają być 

wycięte sosny 80-100 letnie a sosna może żyć nawet 300-500 lat, te 100 lat to jest 

przydatność gospodarcza dla drzewa, ale chodzi o inną role lasu. 

Mieszkanka Kędzierzyna-Koźla przypomniała, że PUL został podpisany w 2020 r. kiedy 

trwała pandemia. Konsultacje odbyły się w formie wideokonferencji, było wiele postulatów a 
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został przyjęty tylko jeden – wspomniany pas buforowy przy osiedlu Piastów-Powstańców 

Śląskich. Według jej obliczeń do 2030 roku zostanie wyciętych ponad 100 ha lasu. Jej 

zdaniem młodnik 10-15 letni to nie jest las. Wspomniała o jednym z laureatów nagrody nobla, 

który stworzył termin „proforestacji”, jest to praktyka pozostawienia istniejącego lasu w 

nienaruszonym stanie, aby osiągnął pełnię potencjału ekologicznego. Podkreśliła, że tylko 

wysokie drzewa są w stanie ludzi zabezpieczyć, posadzone drzewa rosną 40-50 lat.  

Andrzej Kopeć zaznaczył, że nie podpisuje się pod stwierdzeniem Nadleśniczego, który 

argumentował wycinanie drzew potrzebą dbania o zdrowie lasu. Jego zdaniem, nie jest tak, że 

miliony lat ewolucji lasów udały się tylko dzięki pracy leśników. Lasy były od zawsze i jakoś 

sobie dawały radę. Radny jest w gronie tych osób które zauważają że intensywność 

zarządzania lasami znacznie wzrosła, ludzie w całej Polsce są zaniepokojeni przyspieszonym 

tempem wycinki lasów. Zastanawia się czy to nie jest tak, że ktoś zaczął wymagać od Lasów 

Państwowych przyspieszonego tempa i skąd to się wzięło. Zapytał ile drewna jest wysyłane 

na eksport. 

Paweł Hajduk odpowiedział, że z Nadleśnictwa Kędzierzyn nic nie jest wysyłane na eksport, 

są zawarte umowy tylko z polskimi odbiorcami.  

Andrzej Kopeć podzielił się spostrzeżeniami, że młode drzewa są sadzone bardzo ciasno. 

Ponadto zapytał, jakie są obowiązki Nadleśnictwa jeśli chodzi o sprzątanie lasu.  

Nadleśniczy wyjaśnił, że nadleśnictwo sprząta las na swoich terenach, wspomagają również 

wiele instytucji, które sprzątają. Jeżeli mają informację, że gdzieś trzeba posprzątać to 

sprzątają.  

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę jak przez wiele lat obniżył się poziom wód gruntowych. 

Zwrócił również uwagę na dwa różne punkty widzenia odnośnie funkcji lasu dla 

Nadleśnictwa i mieszkańców. Zapytał, czy Nadleśnictwo mogłoby przygotować mapę, która 

pokazałaby jak te tereny wyglądają dzisiaj i jak będą wyglądały po zaplanowanej wycince. 

Jego zdaniem jak się selektywnie wytnie 30% lasu to dalej będzie las, tylko rzadszy, ale może 

będzie do zaakceptowania dla mieszkańców. Dodał, że przy wiadukcie kolejowym została 

zrobiona praktycznie całościowa wycinka, zostały posadzone nowe drzewa, ale przez wiele 

lat będzie nieużyteczny dla potrzeb mieszkańców.  

Tomasz Scheller przypomniał, że radni miesiąc temu zgodzili się na sprzedaż miejskich 

terenów porośniętych lasami, które zostaną wycięte pod inwestycję. Jego zdaniem wycinki 

drzew trzeba robić, drewno jest potrzebne, ale powinno być to robione stopniowo. Na mapie 

tereny do wycinki są zaznaczone na czerwono, a powinny być użyte również inne kolory, 

które pokazywałyby ile % drzew zostanie wycięte. Zwrócił się z prośbą o taka mapę, na której 

będzie to widoczne. Poinformował, że w parku w Sławięcicach zostało wyciętych 700 drzew, 

radny przed wycinką był wystraszony tą ilością, ale nie zostało to zauważone. W jego opinii 

w tym temacie nie dojdzie się do konsensusu, jednak gdyby był lepszy przekaz społeczny to 

mieszkańcy byliby spokojniejsi, a to oni są beneficjentami tego lasu i trzeba ich zrozumieć.  

Ewa Czubek poinformowała, że w zeszłym roku Dyrektor Generalny Lasów Państwowych 

przyjął zarządzenie w sprawie wprowadzenia wytycznych do zagospodarowania lasów o 

zwiększonej funkcji społecznej na gruntach w zarządzie Lasów Państwowych. Lasy o takiej 

funkcji, szczególnie zlokalizowane w granicach miast, wymagają indywidualnego podejścia 

w ich gospodarowaniu. W takich lasach nadal mają być zrealizowane prace leśne, ale z 
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minimalnym udziałem zrębów. Samorząd, strona społeczna czy organizacje pozarządowe 

mają instrument prawny aby wnosić do Nadleśnictwa o wyznaczenie w bezpośredniej 

bliskości miasta lasów o zwiększonej funkcji społecznej.  

Nadleśniczy wtrącił, że dotyczy to tylko nowo opracowanych Planów Urządzenia Lasu.  

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że widocznie jest błąd na stronie internetowej Lasów 

Państwowych, ponieważ w materiałach jest powiedziane, że może to dotyczyć 

obowiązujących PUL. Poinformowała, że składa wniosek w sprawie utworzenia na terenie i 

wokół miasta Kędzierzyna-Koźla lasów o zwiększonej funkcji społecznej. Radna odczytała 

wniosek wraz z uzasadnieniem.  

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy ten wniosek nie powinien być skierowany bezpośrednio 

do Nadleśnictwa. 

Mecenas Mikołaj Miścicki wyjaśnił, że radni nie składają wniosków na sesji bezpośrednio do 

podmiotów zewnętrznych, wniosek radnej Ewy Czubek może zostać po prostu przyjęty a 

może zostać głosowany, jednak jest to wniosek obszerny i trudno się ustosunkować do 

wszystkiego co tam jest napisane, co może nieco utrudniać głosowanie „za” albo „przeciw”.  

Nadleśniczy poinformował, że Nadleśnictwo nie będzie decydować w sprawie wniosku, 

zostanie on przekazany „wyżej”.  

Dominik Szustakiewicz podzielił się opinią, że ten wniosek nie powinien być dzisiaj 

procedowany, aby można się było spokojnie z nim zapoznać. Jego zdaniem gospodarkę leśną 

należy odpowiednio prowadzić, ale rozumie zaniepokojenie mieszkańców. Ma zaufanie do 

fachowej wiedzy nadleśniczych i nie chce w tej kwestii polemizować. Zaproponował złożenie 

wniosku bezpośrednio do Nadleśnictwa. 

Ewa Czubek zwróciła się do przedmówcy, aby jej wniosku nie przekierowywał do 

Nadleśnictwa, ponieważ chce go złożyć jako radna miasta. Jej zdaniem warto jest złożyć ten 

wniosek nawet jeżeli będzie uwzględniony dopiero przy tworzeniu kolejnego PUL.  

Fabian Pszon zapytał, kiedy będzie konsultowany następny plan.  

Nadleśniczy poinformował, że prace nad następnym planem zaczną się w 2026-2027 roku.  

Fabian Pszon zastanawia się jaki sens ma składanie tego wniosku teraz, jeżeli perspektywa 

jego realizacji jest tak odległa, lepiej byłoby złożyć wniosek z prośbą o informację w 

momencie ustalania nowego planu.  

Ewa Czubek przypomniała, że znalazła informację, że można to robić na każdym etapie 

obowiązywania PUL. Jeżeli jest inaczej radni dostana negatywną odpowiedź, że na tym etapie 

jest to niemożliwe.  

Ewa Odulińska podzieliła się opinią, że wniosek jest zasadny, każdy plan na każdym etapie 

można modyfikować. Uważa, że wniosek powinien zostać przegłosowany, temat został 

dokładnie omówiony i każdy powinien mieć wyrobione zdanie.  
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Andrzej Kopeć zgodził się z przedmówczynią, jeżeli jakiś radny stwierdzi, że jest słabo 

zapoznany z wnioskiem albo jest przeciwny temu wnioskowi, można to wyrazić w 

głosowaniu. Jego zdaniem to rada decyduje jakie wnioski przyjmuje i kiedy.  

Ewa Czubek zapytała czy w sytuacji przyjęcia wniosku Nadleśnictwo obowiązuje termin na 

odpowiedź.  

Mecenas poinformował, że każdy podmiot wykonujący w jakimś stopniu władzę publiczną 

jest zobowiązany ustosunkować się do wniosku. Wyjaśnił ponadto, że jeżeli radny składa 

wniosek, to ten wniosek za pośrednictwem przewodniczącego otrzymuje dalszą drogę bez 

głosowania go na sesji. Jednak nie będzie naruszeniem prawa jeżeli takie głosowanie zostanie 

przeprowadzone.  

Michał Nowak stwierdził, że według przepisu ustawy o samorządzie gminnym oraz statutu 

gminy Kędzierzyn-Koźle rada gminy rozpatruje skargi wnioski oraz petycje składane przez 

obywateli i w tym celu powołuje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Wnioski składane przez 

radnych powinny być głosowane przez radę miasta.  

Mikołaj Miścicki zgodził się z przedmówcą, zwrócił jednak uwagę, że taki wniosek trafiłby 

do Prezydenta Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek radnej Ewy Czubek w sprawie utworzenia na 

terenie i wokół miasta Kędzierzyn-Koźle lasów o zwiększonej funkcji społecznej pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek został przyjęty. Następnie podziękował 

zaproszonym gościom i mieszkankom Kędzierzyna-Koźla za udział w sesji i ogłosił przerwę, 

która trwała od 17:30 do 17:45. 

7. System monitorowania usług publicznych - informacja Urzędu Statystycznego w Opolu. 

Hanna Sterniuk-Mościcka - Główny Specjalista i Koordynator  Opolskiego Ośrodka Badań 

Regionalnych Urzędu Statystycznego w Opolu przedstawiła prezentację na temat systemu 

monitorowania usług publicznych.  
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Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że to dobrze, że technologia jest wdrażana w instytucjach 

państwowych. Zauważył jeden problem, nie zawsze da się łatwo połączyć dane pomiędzy 

danymi ściąganymi z różnych instytucji tzn. GUS najczęściej charakteryzuje jednostkę po 

kodzie terytorialnym, natomiast w przypadku danych udostępnianych przez Ministerstwo 

Finansów charakterystyka następuje po numerze REGON.  

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że zwiększająca się ilość ścieżek rowerowych wpływa 

na wzrost wypadków.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

8. Informacja o działalności miejskich spółek. 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że pomimo tego, iż rada miasta przyjęła maksymalną cenę 

biletu normalnego wynoszącą 4 zł, najtańszy bilet, który można zakupić w autobusie u 

kierowcy wynosi 8 zł i jest dwuprzejazdowy. W biletomacie za pośrednictwem karty można 

zakupić bilet za 4 zł. Ponowił pytanie zadane na posiedzeniu Komisji Finansowo-

Gospodarczej, czy zostały rozpoczęte prace nad tym, aby  bilety w wersji cyfrowej miały 

odzwierciedlenie w wersji papierowej. 

Prezes Zarządu MZK Joanna Koziarska poinformowała, że jak były w sprzedaży u kierowcy 

bilety jednoprzejazdowe to większość mieszkańców korzystała z tej formy zakupu biletu, 

pomimo, że jest 40 punktów w Kędzierzynie-Koźlu, gdzie można zakupić bilety. U kierowcy 

tworzyła się kolejka i były liczne opóźnienia w kursowaniu autobusu.  

Fabian Pszon podzielił się opinią, że wprowadzenie biletów dwuprzejazdowych nie jest dla 

niego dobra metodą na rozwiązanie tego problemu. Jego zdaniem jest to dyskryminacja ludzi, 

którzy chcą płacić gotówką. Złożył wniosek, aby bilet jednoprzejazdowy za 4 zł był dostępny 

u kierowcy.  

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy udało się przygotować odpowiedź na pytanie zadane na 

posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej ile kosztowała zmiana rozkładu jazdy. 

Prezes MZK odpowiedziała, że przygotowywana jest odpowiedź pisemna. Całość inwestycji 

wyniosła ok. 90 tys. zł.  

Tomasz Scheller stwierdził, że poprze wniosek radnego Pszona, nie rozumie jak można 

utrudniać mieszkańcom zakup pojedynczego biletu tylko po to, żeby autobusy się nie 

spóźniały.  

Joanna Koziarska zaznaczyła, że są to dwa bilety po 4 zł i drugi jest do wykorzystania w 

dowolnym czasie.  

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, że w zdecydowanej większości miast 

nie można kupować biletów papierowych za gotówkę, więc warto się zastanowić, czy w nie 

wprowadzić tego w Kędzierzynie-Koźlu.  

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że w Urzędzie Miasta została zlikwidowana kasa i nie 

można dokonywać wpłat gotówką, co rada miasta zaakceptowała. Sytuacja w autobusie 
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zmusza mieszkańców do płacenia kartą. Zaznaczył również, że bilet zakupiony ma 

ograniczony czas do jego wykorzystania. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz podzieliła się opinią, ze popiera wniosek radnego Pszona. 

Wielokrotnie miała prośby o interwencje dotyczące rozkładu jazdy i możliwości zakupu 

biletu. Zwróciła uwagę, że najwięcej osób korzystających z komunikacji miejskiej to osoby 

starsze, które chcą płacić gotówką.  

Prezes MZK zaznaczyła, że seniorzy mogą korzystać z komunikacji miejskiej bezpłatnie.  

Ewa Czubek zapytała jak dużo biletów sprzedają kierowcy. 

Prezes MZK poinformowała, że mniej niż wcześniej kiedy były w sprzedaży bilety za 4 zł. 

Podkreśliła, że zwiększyła się sprzedaż elektroniczna. Dodała, że nie miała skarg od 

pasażerów.  

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że nie widzi w tej sytuacji problemu, ponieważ można 

zakupić bilet gotówką za 4 zł tylko w innym punkcie.  

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że jest zwolennikiem gotówki, ponieważ płacenie 

gotówką zapewnia pewnego rodzaju anonimowość i prywatność, jest jednak przeciwny aby 

kierowcy zajmowali się czymś więcej niż prowadzenie autobusu. Kierowca nie powinien być 

sprzedawcą, sprzedaż biletów może go rozpraszać.  

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że są jeszcze miejsca, w których można płacić tylko 

gotówką, zdarzają się także sytuacje kiedy nie można dokonać płatności kartą z powodu 

problemów technicznych.  

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu 

w temacie spółki MZK, poddał wniosek radnego Fabian Pszona, dotyczący przywrócenia 

możliwości zakupu biletów jednoprzejazdowych w autobusie, pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Andrzej Kopeć, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Jacek Król, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Marek Piasecki 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek został przyjęty. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu w temacie pozostałych spółek, przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2023-2032”. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z pytaniem o kurs linii nr 8, która została wykreślona 

z rozkładu jazdy a widnieje w przedstawionym planie zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 

Paulina Stopka, Kierownik Działu Obsługi Sektora Publicznego spółki REFUNDA Maciocha 

i Wspólnicy, która jest autorem przedstawionego dokumentu, poinformowała, że był on 

przygotowywany do czerwca podczas obowiązywania poprzedniego rozkładu jazdy.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała ile osób wzięło udział w konsultacjach społecznych i 

czy były jakieś uwagi. Kolejne pytanie dotyczyło terminu tych konsultacji. 

 

Paulina Stopka poinformowała, że były dwie tury konsultacji społecznych i w ramach tych 

konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi. Konsultacje odbyły się od 6 do 27 czerwca oraz od 11 

lipca do 4 sierpnia br. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła uwagę, że zostały zmniejszone linie autobusów oraz 

ilość kursów, co jest odwrotnością oczekiwań mieszkańców na bazie ankiety i narzędzi 

przedstawionych w planie. Nawet w analizie SWOT został przedstawiony jako słaba strona 

brak bezpośrednich połączeń łączących dalsze dzielnice miasta ze sobą i nie zostało to 

zmienione.  

 

Paulina Stopka wyjaśniła, że plan jest planem długofalowym, który wskazuje kierunki 

rozwoju publicznego transportu zbiorowego na najbliższe lata i wejdzie w życie po jego 

uchwaleniu. Dodała, że rozkłady jazdy nie są przedmiotem tego dokumentu. 

 

Wobec braku chętnych do dalszego zadawania pytań przedstawicielowi spółki będącej 

autorem dokumentu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-

Koźle na lata 2023-2032” pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Ewa Stogniew 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXII/725/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2023-2032”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg powiatowych: ul. Gazowej 

(droga nr 2044 O) na odcinku od skrzyżowania z ul. Piastowską do skrzyżowania z ul. 

Ignacego Łukasiewicza i ul. Królowej Jadwigi (droga nr 2051 O) na odcinku od skrzyżowania 

z al. Jana Pawła II do skrzyżowania z ul. Bolesława Krzywoustego w Kędzierzynie-Koźlu do 

kategorii dróg publicznych gminnych oraz ustalenia przebiegu dróg gminnych stanowiących 

ul. Gazową i ul. Królowej Jadwigi wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Infrastruktury Ewa Stogniew poinformowała, że na 

posiedzeniu komisji radny Michał  Nowak  złożył  wniosek,  aby  §  4.  otrzymał  brzmienie:  

„Uchwała  wchodzi  w  życie z dniem 1 stycznia 2024 r.”.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) przyjęła ww. wniosek.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz  

z przyjętym wnioskiem. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 4, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 5, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że gmina przejmuje ponownie zadania powiatu do 

swojego budżetu, więc będzie przeciwny podjęciu tej uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXII/726/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg powiatowych: ul. Gazowej  

(droga nr 2044 O) na odcinku od skrzyżowania z ul. Piastowską do skrzyżowania z ul. 

Ignacego Łukasiewicza i ul. Królowej Jadwigi (droga nr 2051 O) na odcinku od 

skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania z ul. Bolesława Krzywoustego w 

Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych oraz ustalenia przebiegu 

dróg gminnych stanowiących ul. Gazową i ul. Królowej Jadwigi  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego 

tereny w rejonie ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i Przyjaźni. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Infrastruktury, Ewa Stogniew, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/727/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w 

rejonie ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i Przyjaźni  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Walerego Wróblewskiego i Kanału 

Gliwickiego. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Infrastruktury, Ewa Stogniew, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/728/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie 

osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Walerego Wróblewskiego i Kanału Gliwickiego 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

położonych w Kędzierzynie-Koźlu. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Infrastruktury, Ewa Stogniew, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXII/729/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonych w 

Kędzierzynie-Koźlu  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem  głosów:  „za”  –  5,  „wstrzymujących  się”  –  6,  pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Tomasz Scheller, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/730/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/731/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  6,  ,,przeciw”  –  3,  „wstrzymujących  się”  –  3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXII/732/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2023-2035  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody 

(wniosek mieszkańca). 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja podzieliła stanowisko Prezydenta Miasta stosunkiem głosów „za” – 4, 

„wstrzymujących się” – 1. 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy w przedstawionych materiałach jest informacja dotycząca 

wieku tego dębu.  

Michał Nowak odpowiedział, że nie ma takiej informacji. 

Tomasz Scheller zwrócił się z pytaniem, dlaczego stanowisko jest negatywne i jakie 

konsekwencje przyniosłoby stanowisko pozytywne.  

Artur Maruszczak wyjaśnił, że tego typu drzew jest więcej, na terenie miasta jest ponad 50 

pomników przyrody, dębów szypułkowych jest ok. 20. Drzew o większym obwodzie na 

terenie miasta również jest więcej, stworzenie pomnika przyrody ogranicza możliwość 

właścicieli terenu do działania wokół drzewa.  

Tomasz Scheller zapytał czy uznanie tego dębu za pomnik przyrody spowoduje jakieś koszty 

dla gminy. 

Artur Maruszczak stwierdził, że nie rodzi to kosztów tylko ograniczenia. 

Tomasz Scheller podzielił się opinią, że nie rozumie dlaczego gmina nie przychyla się do 

wniosku.  

Artur Maruszczak podkreślił, że to drzewo oprócz tego że ma pień o odpowiednim obwodzie, 

nie spełnia innych wymogów do ustanowienia go pomnikiem przyrody  jak np. wysokość.  

Fabian Pszon poinformował, że z tego co było mówione na posiedzeniu komisji, drzewo to 

nie odróżnia się niczym szczególnym od drzew tego typu, byłoby jednym z najmniejszych 

drzew będących pomnikiem przyrody.  

Tomasz Scheller stwierdził, że nie przekonują go te argumenty, więc wstrzyma się od głosu.  

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że na alei dębowo-grabowej za oczyszczalnią większość dębów 

ma większy obwód niż wnioskowane drzewo. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie:  



19 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Andrzej Kopeć, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Tomasz Scheller 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/733/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie wniosku o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody 

(wniosek Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków). 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja podzieliła stanowisko Prezydenta Miasta stosunkiem głosów „za” – 4, 

„wstrzymujących się” – 1. Dodał, że uzasadnienie stanowiska jest niemal identyczne z 

poprzednim. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Tomasz 

Scheller 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Dominik Szustakiewicz 
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/734/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie wniosku o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przywrócenie kursowania linii nr 6 na trasie 

między osiedlem Rogi a osiedlem Południe. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak,  poinformował, że 

stanowisko komisji jest zgodne ze stanowiskiem Prezydent Miasta. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Dominik Szustakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/735/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie wniosku o przywrócenie kursowania linii nr 6 na trasie między osiedlem Rogi 

a osiedlem Południe  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-

2027. 

Katarzyna Dysarz odczytała w skrócie opinię Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników z dnia 20 września 2023 r. w składzie Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz i Ewa 

Stogniew.  
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Mecenas Mikołaj Miścicki wyjaśnił procedurę głosowania. Poinformował, że wybór 

ławników przeprowadza się w sposób tajny, radni głosują za pomocą kart ostemplowanych 

pieczęcią rady a głosowanie przeprowadza wybrana z grona rady komisja skrutacyjna z 

wyłonionym przez siebie przewodniczącym. Po podaniu wyników głosowania jak tradycja 

wymaga należy jeszcze podjąć uchwałę, która potwierdzi wyniki głosowania.  

Ireneusz Wiśniewski zgłosił kandydaturę Michała Nowaka i Fabian Pszona do komisji 

skrutacyjnej. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz również wyraziła chęć uczestnictwa w pracach komisji.  

Prowadzący obrady złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów i poddał go pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopeć, Jacek Król, Marek Piasecki 

Kolejne głosowanie dotyczyło powołania komisji skrutacyjnej w składzie Michał Nowak, 

Fabian Pszon, Katarzyna Kukolka-Bogocz:  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

Prowadzący obrady stwierdził, że komisja w podanym składzie została powołana. Następnie 

ogłosił przerwę, która trwała od 19:45 do 19:53. 

 

Po wznowieniu obrad Michał Nowak poinformował, że został wybrany przez komisję 

skrutacyjną na przewodniczącego. Następnie przedstawił sposób głosowania.  
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Po wyjaśnieniach przystąpiono do głosowania. Radni kolejno wyczytywani wg listy obecności 

odbierali kartę, a następnie po dokonaniu skreśleń wrzucali ją do urny. Po oddaniu 

wszystkich głosów, komisja skrutacyjna udała się do Biura Rady Miasta w celu sporządzenia 

protokołu z tajnego głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Michał Nowak odczytał protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu sporządzony 

na sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 28 września 2023 roku na kadencję od 2024 r. 

do 2027 r.: 

 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Michał Nowak;  

2) członek Komisji Skrutacyjnej – radny Fabian Pszon; 

3) członek Komisji Skrutacyjnej – radna Katarzyna Kukolka-Bogocz; 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

 

1. Liczba radnych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle: 23. 

    Obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 19. 

 

Radny Michał Nowak nie wziął udziału w głosowaniu.  

 

2. Na ławników do Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu zgłoszono kandydatury: 

1) Fabjańska-Saczko Małgorzata; 

2) Czajkowska Danuta. 

 

3. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 

1) Fabjańska-Saczko Małgorzata: 18; 

2) Czajkowska Danuta: 18. 

 

4. Liczba kart wyjętych z urny:  

1) Fabjańska-Saczko Małgorzata: 18; 

2) Czajkowska Danuta: 18. 

 

5. Liczba kart nieważnych wyjętych z urny:  

1) Fabjańska-Saczko Małgorzata: 0;  

2) Czajkowska Danuta: 0. 

 

6. Liczba głosów oddanych na kandydata: 

 

1) Fabjańska-Saczko Małgorzata 

a) za wyborem kandydata na ławnika   18 głosów,  

b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika   0 głosów, 

c) bez dokonania wyboru     0 głosów; 

Wobec powyższego,  komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydatka Fabjańska-Saczko 

Małgorzata uzyskała więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

2) Czajkowska Danuta 

a) za wyborem kandydata na ławnika   18 głosów,  

b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika   0 głosów, 
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c) bez dokonania wyboru     0 głosów; 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydatka Czajkowska Danuta 

uzyskała więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do 

Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Ponadto komisja stwierdza, że podczas głosownia nie zaszły żadne okoliczności, które mogły 

mieć wpływ na ważność głosowania. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

1) przewodniczący Komisji Skrutacyjnej    ………………………… 

 

2) członek Komisji Skrutacyjnej     ………………………… 

 

3) członek Komisji Skrutacyjnej     ………………………… 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027: 

 Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Król, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXII/736/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2023 r. 

sprawie stwierdzenia wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

21. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Andrzej Kopeć poinformował o zgłoszeniu mieszkańca dotyczącym zdarzenia na ścieżce 

rowerowej Kuźniczki-Cisowa, dwóch rowerzystów jadących naprzeciwko siebie nie 

zauważyli siebie nawzajem, ponieważ na ścieżce znajdowała się grupa biegaczy i mogło dojść 

do wypadku. Zapytał dlaczego nie jest to ścieżka pieszo-rowerowa. 
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Artur Maruszczak odpowiedział, że ścieżka ta nie spełnia parametrów ścieżki pieszo-

rowerowej, ale ciężko mu coś więcej powiedzieć, ponieważ jest to droga powiatowa. Były 

również inne zgłoszenia o kolizjach pieszych z rowerzystami na innych ścieżkach. Ciężko 

znaleźć wyjście z tej sytuacji.  

Małgorzata Lipczyńska podkreśliła, że w kodeksie ruchu drogowego jest wyraźnie napisane, 

że w przypadku ścieżki rowerowej pieszy ma ustąpić miejsce rowerzyście, co nie zwalnia 

rowerzysty z zachowania szczególnej ostrożności.  

Dominik Szustakiewicz poruszył sprawę dotyczącą funkcjonowania filii nr 5 Miejskiej 

Biblioteki Publicznej przy ul. Damrota, są jeszcze osoby, które korzystają z Internetu w 

bibliotece, za co gmina pobiera opłaty. Jego zdaniem korzystanie z Internetu w bibliotece 

powinno być bezpłatne. Mieszkaniec zgłaszał, że w tej filii nie działa dział dziecięcy.  

Zwrócił uwagę, że w bibliotece nadal obowiązuje przerwa techniczna wprowadzona w 

związku z ogłoszonym w 2022 roku stanem zagrożenia epidemicznego. Ponadto 

poinformował, że mieszkanka kierująca wiadomości drogą mailową do Urzędu Miasta nie 

uzyskała odpowiedzi.  

Artur Maruszczak stwierdził, że z zasady strona urzędowa odpisuje na e-maile, natomiast 

musi poznać szczegóły żeby to sprawdzić.  

Dominik Szustakiewicz zwrócił również uwagę na mural pod wiaduktem kolejowym, który 

wymaga wyczyszczenia wraz z przebiegającymi tam rurami oraz barierkami. Barierki są 

bardzo często niszczone, kopnięte z wewnątrz i wystają na jezdnię, zapytał czy za pomocą 

monitoringu udaje się złapać sprawców. 

Artur Maruszczak poinformował, że czasem udaje się załapać sprawców, ale musi sprawdzić 

jaka jest skuteczność. Dodał, że barierki są za każdym razem naprawiane.  

Dominik Szustakiewicz zapytał czy jest przewidziany remont nawierzchni boiska do piłki 

nożnej w ramach inwestycji przy ul. Przechodniej.   

Artur Maruszczak poinformował, że jest to zadanie z budżetu obywatelskiego, okaże się czy 

to zadanie przejdzie w głosowaniu. 

Andrzej Kopacki powiadomił, iż ma sygnały od mieszkańców, że jak zapada zmierzch 

latarnie nie świecą, zapalają się zbyt późno. Ponadto zwrócił uwagę na zanieczyszczone 

chodniki w uliczkach przy kozielskim rynku.  

Ewa Czubek zapytała, jak przebiega remont drogi Sławięcice – Stara Kuźnia.  

Artur Maruszczak poinformował, że rozmawiał ze Starostą, który mówił, że mają firmę, która 

ma poprawić różnicę wysokości, żeby nie było takiego zagrożenia i równocześnie ogłaszają 

przetarg na wybór nowego wykonawcy. 

Ewa Czubek zwróciła również uwagę na niepotrzebne koszenie trawy w Parku Pojednania, 

która jeszcze tego nie wymagała. Zapytała, czy jest to w jakiś sposób monitorowane. 

Artur Maruszczak stwierdził, że jest ustalony harmonogram koszenia, ale jest on elastyczny i 

można przesuwać terminy. Sprawdzi jak było w tym przypadku. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

22. Wolne wnioski. 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 

26 października o godzinie 14.00. 

 

23. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LXII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

         Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  
 

 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 20:40 
.  

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

  

 


